
Előterjesztés a 2017.06.27. -i képviselő-testületi ülésre. 

                                                                                                                                                                

Tárgy: A polgármester beszámolója, az előző ülés óta végzett munkájáról. 

Előadó: László Attila polgármester. 

 

Tisztelt Képviselők! 

 

A mezőgazdasági közmunkaprogramban elültettük a krumplit, első gyomirtását Sipos Tibor, 

második gyomirtást és Kétszeri rovar elleni permetezést Sipos Ede alpolgármester úr végezték 

díjmentesen, köszönjük szépen, és köszönjük az alpolgármester úrnak a tavaszi sörárpa 

műtrágyázását és gyomirtását is. A saláta, retek, újhagyma a fóliából kifogytak, a téti CBA és 

óvodakonyhánkon értékesítettük. Az uborkahálót felraktuk az Őri kertben, és mind a három 

helyen elültettük az uborkamagot, megcsináltuk a csöpögtető rendszert. Szépen kikelt, csak 

pár helyen kellett pótolni. Fűszerpaprikát, étkezési paprikát, paradicsomot, karalábét 

palántáztunk, fehér és tarkababot ültettünk. Folyamatosan szedjük és fejtsük a zöldborsót, 

amit üvegekben tartósítunk befőző automatával. Folyamatosan nyírom és nyírjuk a 

közterületeket, a temetőt, elszállítjuk a hulladékot. 

A mezőgazdasági közmunkaprogramot ellenőrizte a Győr-Moson-Sopron Megyei 

Kormányhivatal, Győri Járási Hivatal  Foglalkoztatási Osztálya, és a Belügyminisztérium, 

 az előző ellenőrzésen feltárt hiányosságokat korrigáltuk, pótoltuk, így az ellenőrzésen, főleg a 

kertekben termelt zöldségfélék tekintetében dicséretet kaptunk. 

A lovas nap nagyon színvonalas rendezvény volt. Köszönjük szépen mindenkinek a 

segítségét, aki a szervezésben, előkészületekben, lebonyolításában, főzésben segítettek. 

Kiemelten köszönet jár a közfoglalkoztatottaknak, akik a rossz, esős időjárás ellenére helyt 

álltak az előkészületeknél, és feláldozva az ünnepnapjukat segítettek a sátorbontásnál. 

A májusfaállítás és döntés is sikeresnek mondható, habár nehézkesen jön össze az 

előkészületekre a segítség.  A sportnapon minden résztvevő megtalálhatta a neki megfelelő 

programot, amiért szintén köszönet jár a szervezőknek, és a programok lebonyolításában 

segítőknek. A Trianoni emlékmű helyének előkészítése, felállítása, és utómunkálatainak 

elvégzése az idő rövidsége miatt, nagy erőfeszítést igényelt. Az emlékmű avatása, a lakosság 

jelzése alapján az eddigi legszínvonalasabb rendezvény volt településünkön. Köszönöm 

Németh Dóra Aljegyző Asszonynak. És köszönöm a hivatal munkatársainak, és mindenkinek, 

aki segítette a rendezvény előkészületeit, lebonyolítását. Köszönetemet fejeztem ki a téti 

rendőrőrs parancsnokának és munkatársainak, valamint Mórichida polgárőr parancsnokának 

és polgárőröknek a forgalom biztosításáért. 

Az egészségház épületének felújítására adtunk be pályázatot. Hiánypótlást kaptunk, tervezői 

nyilatkozatot kellett benyújtanunk, miszerint a támogatási igény fejlesztéshez nem szükséges 

hatósági engedély. 

A VP- pályázatra (külterületi utak karbantartása) is kaptunk hiánypótlást. Nyilatkozni kellett, 

hogy a karbantartásra kívánt utak, útszakaszok mellett mely vállalkozások találhatók. A 

pályázatot befogadták, ami jó esély a pozitív elbíráláshoz. 

Pápán voltam a 83 főút szakmai tervtárgyalásán, melyhez kapcsolódóan a képviselő-testület 

által hozott felhatalmazás alapján, Győrben alá is írtam a 83 főút kisajátításának, 

területrendezési terv módosításának a megállapodását. 

A TÉR-HÁLÓ Építész Tervező Kft. Leitner Attila ügyvezető úrral, és munkatársával, 

valamint aljegyző asszonnyal beszéltük meg a rendezési terv és arculati kézikönyv 

kezdésének, lebonyolításának részleteit. 

Az önkormányzati osztatlan közös tulajdonú föld (Szentei szántó) vázrajza elkészült, beadtam 

engedélyeztetésre a téti földhivatalba. 

Téten, a Gyógyító ház küldöttgyűlésén vettem részt. 

 

1. 



 

Mórichida Polgárőr Egyesület közgyűlésén vettem részt. 

Rábaszentmihályon, a Start-Minta Közmunkaprogramban megvalósított húsbolt átadási 

ünnepségén vettem részt. 

A Mórichidai Napköziotthonos Óvoda nagycsoportosainak, a ballagási ünnepségén vettem 

részt. Mórichidán, az Általános Iskola évzáróján vettem részt. 

Kirándulni vittem a Gyarmati KÖH Mórichidai kirendeltségének munkatársait. 

Az iskolásokat vittem Győrbe versenyre, a Marcalmenti Kórust Vitnyédre, dalos találkozóra. 

Az evangélikus konfirmandusokat vittem Budapestre, kirándulásra. 

Tisztelt képviselő társaim! Csatoltan megküldöm Csikvánd Község Önkormányzat 

közigazgatási határváltoztatás fellebbezésének végzését.  

A VIII. Burgonyafesztivál programját szintén mellékelem. A tombola fődíjára szeretnék 

javaslatokat kérni. További javaslatokat, ki mit vállal a rendezvény lebonyolításában (lovas 

kocsisok, fellépők megvendégelése, tombola jegy árusítása Stb. 

Tisztelt képviselő társaim! Tisztelt Alpolgármester Úr! Szeretném tájékoztatni Önöket, hogy 

2017. július 05. - től, 2017. július 25. – ig szabadságon leszek. 

 

Kérem a képviselő-testületet a beszámolóm tudomásul vételére. Köszönöm! 

 
  Mórichida, 2017. június 22.                                      

 

                                                                           Tisztelettel: László Attila                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
                                                                                               polgármester 

 


